

# 沙田 302 管理有限公司

## S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號：ST302/NTT/126/20/CH

致：碧濤花園第一期各業戶

### 通 告

#### 康樂室及網球場開放事宜

茲通知各業戶，康樂室及網球場將由 **5 月 8 日** 起重新開放予各業戶使用，但請各業戶注意每次使用康樂場地人數不能超過 8 人，以免違反限聚令人數法例。如本處發現使用者人數超過限聚令人數，本處有權即時終止有關租用時段而不會退還款項。

以上開放日期亦會視乎法例生效情況而修訂，本處會再發出通告予各住戶，敬希垂注。如有任何查詢，請於辦公時間內致電 2646 1859 與本處職員聯絡。

碧濤花園第一期管理處

2020 年 5 月 6 日

Date : 6<sup>th</sup> May, 2020

To : All Residents of Pictorial Garden Phase I

## NOTICE

### RE: Re-open of Recreation Room & Tennis court

Our Office would like to inform that the recreation room and tennis courts will be reopened for use from 8<sup>th</sup> May 2020, but please pay attention to the fact that the number of people using the recreational venue cannot exceed 8 people at a time to avoid violating the Prevention and Control of Disease (Prohibition on Group Gathering) Regulation gazette. If we finds that the number of users exceeds the limit, our Office reserved the right to terminate the rental period without refund.

The above opening dates will also be revised depending on any updates of Regulation. We will issue further notices to all residents. Thanks for your kind attention. For any enquiries, please contact our staff at 2646 1859 during office hours.



Management Office of Pictorial Garden Phase I